

**姓名：高洁**

**职称：教授级高级工程师**

**工作单位：原交通部环境保护中心主任（退休）、环保部环境工程技术评估中心常聘专家、海事防污染协会筹委会主任、交通运输部科研院顾问**

**Gao Jie, Professor Senior Engineer, Consultant of scientific research institute of Ministry of Transport. Former Director, Environmental Protection Center, Ministry of Transport of China.**

**Expert, Environmental Engineering Technology Assessment Center, Ministry of Environmental Protection of China. Director, Shipping Pollution Prevention Association Committee**

**简历：**

1978 年南京化工学院毕业，曾于 1983—1990 年在交通部公路研究所任工程师、室主任，1990—1996 年在交通部科研院任高工、科研副处长、环保室主任，1996—2005 年在交通部环境保护中心任主任、教授级高工，2006—2008 年在交通部环境保护办公室任职，2008 年 3 月退休。

**技术专长：交通应急、环境影响评价、环境管理和生态恢复、环境风险与损害评估**

Mr. Gao was graduated from School of Chemical engineering, Nanjing University of Science and Technology in 1978. He worked as an engineer and office director at the Highway Research Institutes of Ministry of Transport during 1983-1990, a senior engineer, deputy director of scientific research department and director of Environmental Protection Office at the scientific research institute of Ministry of Transport in 1990-1996, director and professorate senior engineer of Environmental Protection Center at Ministry of Transport in 1996-2005, and in 2006-2008, he returned to work for Environmental Protection office, and retired at March 2008.

Mr. Gao is skilled in response of transportation, environmental impact assessment, environmental management, ecological and ecological restoration, and environmental risk and damage assessment.